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Yanghong Bie 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

◼ Corporate compliance 

◼ Technology, media and telecoms 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun, Ms. Bie served as legal counsel at a prominent domestic internet company, 

where she was involved in managing the company's patent applications and establishing an export 

control compliance system. 

Since joining Han Kun, Ms. Bie has primarily focused on dispute resolution and non-litigation matters 

in the area of intellectual property.  She excels at navigating patent litigation, invalidation 

procedures, and offering legal counsel, as well as conducting due diligence in intellectual property 

law. 

Ms. Bie's expertise spans a broad spectrum, encompassing patents, trademarks, copyrights, unfair 

competition, and extends to providing legal guidance in areas such as import and export compliance, 

intellectual property due diligence, and strategic consulting for corporate intellectual property 

strategies. 

EDUCATION 
Ms. Bie received a Bachelor of Engineering degree in Optical and Electronic Information in 2017 

from Huazhong University of Science and Technology and a Juris Master degree in 2020 from 

Shanghai Jiao Tong University. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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别样红 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

◼ 公司合规 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

工作经历 

别样红律师主要从事知识产权领域的争议解决及非诉业务，尤其擅长处理专利诉讼、无效，

以及知识产权法律咨询和尽职调查相关事宜。别样红律师具有专利无效、侵权和行政诉讼的

丰富实践经验，曾代表客户处理过多地法院和国家知识产权局等审理的多起专利侵权诉讼或

行政处理、专利无效案件，此外还为客户在进出口合规、知识产权尽职调查、企业知识产权

布局与战略咨询等方面提供法律意见。 

在加入汉坤律师事务所之前，别样红律师在国内某头部互联网公司担任法律顾问，参与处理

公司专利申请，以及出口管制合规体系建设相关业务，在公司知识产权制度以及合规制度建

设方面积累了丰富的实践经验。 

教育背景 

别样红律师于 2017 年获华中科技大学光学与电子信息学院工学学士学位，后于 2020 年获上

海交通大学法律硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文 


